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ßo/iia 

al Äüöcfe^ 
Sr. Director de «Ronsana» 

Benvoîgiit amie: 
El metili de la present és ma-

nifestar i puntualitzar, en la me-
sura que em sigili possible, al-
gún aspects referent a la marxa 
i esdeveniments del nostre con-
sistori, que com és ja sabut, m'ha 
forçat molt a pesar men a dimi-
tir com a regidor del nostre pa-
ble. 

Quan vaig pujar a I'Ajunta-
ment, he de dir que malgrat 
que no fou pas per elecció po-
pular, vaig agafar amb üiusió el 
carree pensant que des d'allà po-
dria aportar alguna cosa al pöble 
i col-laborar en la solució dels 
sens problèmes. Això ja fa quatre 
anys i mig i he intentai no obli-
dar que havia de tenir una acti-
tud de servei cara al bé de la 
comunitat. Amb tot aquest temps, 
segur que he tingut equivoca-
cions i encerts. Aprofito l'oeasió 
per disculpar-me davant de tots 
aqiiells que, amb la meva actua-
do i eis meus errors hagi pogut 
d'una manera o altra ofendre, ja 
que no era aquesta la meva in-
tenció. Tots som humans. 

Dones bé; en el Pie que vàrem 
tenir el passat día 4 de setembre 
se'm cessa del meu Hoc de Tinent 
d'Alealde pel mateix Cap de la 
Corporació. La meva reacció fou 
que eli m'hi havia posât i per 
tant ell me'n podia treure. Però 
no obstant volia saber les raons 
que Vhavien mogut a prendre 
aquella decisió. Bàsicament els 
motius eren tres: en primer lloc 
l'Alcalde volta que tots els regi-
dors passessin pel carree de Ti-
nent d'Alcalde —com sabeu el Ti-
nent d'Alcalde és nomenat pel 
mateix Alcalde i té la fundó de 
suplencia, en cas que aquest folti 
per les raons que siguin—. Això 
ho vaig trobar raonable, si no fos 
pel que es va anar desprenent al 
llarg del diàleg. 

El que jo no vaig veure tan 
ciar va ser que se m'acusava de 
«prosecretario. Per mi aquesta 
afirmado suposa que hi ha dos 
bàndols i que jo he près posició 
en el que no convenia al senyor 
Alcalde. Com \he dit abans, entene 
la gestio municipal com un ser-
vei al poblé i cree que aquesta 
manera de procedir no Vafavo-
reix en res. Per part meva he de 
manifestar que no he fet costat 
O-l secretari; únicament soc con-
trari a alguns deis mitjans, per-
qué eis considero innobles, que 
s'han utilitzat per expedientar-lo, 
i sempre he criticai, tant d'uns 
com d'altres, les actituds que no 
responen als objectius que m'he 
fixât. 

Opinions 
LES COSES TAL COM SIGUIN 

Liegint I'Anuari Loca!, n." 13, publi-
cat últimament, i en l'escrît del nos-
tre Ajuntament tituiat «ADMINISTRA-
CION» m'he trobat amb una qüestió 
que m'ha deixat francament sorprès. 
No solament perqué no respon a la rea-
litat, sino perqué resulta força descon-
certant que en una publicació seriosa 
com és I'Anuari, destinât a fer histo-
ria dei pöble, s'hi Imprimeixin explica-
cions propenses a desacreditar el Mu-
nicipi. 

L'Anuari, en la pàgina 8, diu: «... se 
notó que faltaban libros de actas de 
los años 1961-70, no está claro aún 
si no están porque nunca se habían 
hecho o porque alguien se los llevó». 

Imagineu-vos,; 9 O 10 anys sense 
fer Ilibres d'actes l'Ajuntament de Sta. 
Eulalia! Qué ha de pensar tothom? 

Però la veritat és que eis Ilibres es 
varen fer. I això l'Ajuntament actual 
ho sap, perqué tenen un document que 
ho acredita amb les declaracions deis 
regidors d'aquells anys. 

El document està firmai per: Domin-
go Maspons, Andreu Torner, Francese 
Franch, Joan Prim, Enrìc Duran, Jau-
me Ciurans, Sebastià Bonet, Enric Bar-
bany i Miquel Barbany. No se si Fran-
cese Brustenga hi consta, però eli tam-
bé havia firmat en algún deis anome-
nats Ilibres d'acta. 

Sembla evident que totes aqüestes 
persones, que van èsser cridades per 
l'Ajuntament, fa uns mesos, per fer-
ies declarar, devien dir la veritat. I em 
consta que tots van afirmar que les 
actes es firmaven amb regular norma 
litat. 

Sebastià Bonei 

LOS CAMINOS 

Desde hace tiempo los caminos de 
nuestro pueblo están en muy mal es-
tado, y con las últimas lluvias aún se 
han puesto más intransitables. Es un 
verdadero peligro para la integridad del 
coche, y a veces también de sus ocu-
pantes, circular por alguno de ellos, de 
los más transitados. Pensábamos que 
por la Fiesta Mayor, como se hacía 
otros años, habría un repaso y arreglo 
general de los caminos de! pueblo, al 
menos de los más céntricos, pero no 
ha sido así. Si no se pone pronto re-
medio, ahora que se avecina el tiem-
po de posibles lluvias, pronto será im-
posible circular por ellos. 

Muy bien que se abran nuevas ca-
lles pavimentadas, pero creo que me-
recen también un poco de atención los 
caminos que no han tenido esta suerte. 

J. Deupí 

Regale artículos deportivos 

Devoites 
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Per últim, i aixo és el que m'ha 
forçat, fonamentaiment, a la di-
missió, el senyor Alcalde va con-
fessar-me que m'havia perdut la 
confiança. Amb aqüestes condi-
cions cree que jo podría aportar 
ben poca cosa al Consistori si sé 
que ja d'avançada es desconfia 
de mi, i, per tant, he près la de-

cissió irrevocable de dimitir de 
regidor. 

Lamento molt totes unes possi-
bilitats que se'm tallen, i agraeixo 
ais alíres companys, que segons 
van dir, no m'han perdut la con-
fianza. 

El saluda afectuosament. 

Josep Margenat 
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